Bayside Campus: 2018 / 2019

Principal Letter



NewtonBayside Kindergarten, Suzhou Add:LingLong StI#,SIP,Suzhou,Jiangsu,PRC Tel:0512-62550855 0512-62550875 工业园区新纽顿玲珑湾幼儿园 地址: 苏州工业园区玲珑街 1号

Dear parents,

The New Year spirit is in the air as holiday music plays in the background and red lanterns decorate the kindergarten, the spring holiday is quickly approaching! This month our two successful events have been the Charity Drive and the Dumping Festival. Through the generous contributions from our parents, children, merchants and staff we were able to contribute 34,330 yuan to the Tangmama Charity Center and the Animal Protection Association. With this donation we also offer our warm love and consideration to the people and animals in need.

At our annual New Year Dumpling Festival children wore their traditional clothes and joined together with friends and teachers to learn how to make Chinese dumplings and rice balls. Also with the help of teachers, our K2 student learned how to write the Chinese character 'Fu" which means fortune. This event marked a successful end to 2018.

Through the past year of 2018, with the efforts of all, our environment has become more clean and beautiful, and the efforts to be more environmentally friendly have been impressive. The use of natural and sustainable material have been the focus of our main events such as Summer Concert and Sports Day. The staff and children are showing great understanding and effort in maintaining an eco-conscious environment. I have also received feedback from parents, saying their children have been encouraging garbage classification at home and reminding parents to recycle. This is a real pleasure for me to hear. I hope these advantages will be further strengthened in the new year. At the same time, I also hope that parents can continue to maintain a sincere, friendly and trusted relationship with us in the future.

The Spring Holiday will begin from end of this week and we hope that you and your family will enjoy the extended time together and engage in many fun family friendly activities together. You also should be able to conveniently arrange the necessary care for your children. Over the holiday we hope that you can manage the use of electronic devices and prioritize quality time together as a family. Whatever you may do, whether it be travel or time at home I hope that you enjoy wonderful time together and have a happy New Year holiday. The new semester will start on February 11th, and we look forward to hearing about the children's holiday celebrations when we return.

Below are some fun events in second semester: (detailed info please refer to the Calendar and Notice)

March - Festival of Colors April - Open Class May - Field Trips, Children's Day Celebration, Dragon Boat Event, June - Summer Concert

On behalf of all staff at Newton Bayside Kindergarten I would like to wish you a happy Chinese New Year and Lucky Year of the Pig! Best wishes to your family!

Newton Bayside campus principal Joanne and all staff January 24th, 2019 **Principal Letter**



NewtonBayside Kindergarten, Suzhou Add:LingLong St1#,SIP,Suzhou,Jiangsu,PRC Tel:0512-62550855 0512-62550875 工业园区新纽顿玲珑湾幼儿园 地址: 苏州工业园区玲珑街 1 号

亲爱的家长和小朋友们:

大家好!

伴着幼儿园里每天早晨热闹的新年音乐和满树火红的小红灯笼,中国新年马上就要到来了,孩子们的新年假期也即将开始了。本月我们充满新年气息的两项大活动:新年慈善游园会和新年饺子节圆满落幕了,本次新年慈善游园会在各位家长、小朋友们、爱心商家们、以及新纽顿玲珑湾园全体员工的共同努力下,我们共筹得善款 34330 元,分别捐给了汤妈妈慈善基金及小动物保护协会,为需要帮助的人们和小动物们献上了来自于新纽顿的温暖和爱心。

新年饺子节,孩子们都穿上了喜庆的中国传统服装,跟着老师们一起学包饺子、做汤团,大班的孩子在老师们的指导下,用稚嫩的笔触写下红红火火的红福字,也为美好的 **2018** 年画上了圆满的句号。

过去的 2018 年,在大家的共同努力下,我们的园所环境更加的整洁优美了,自然环保的园所特色也更加的 凸显,园所自然环保元素以及园内自然环保材料的使用,已经融入幼儿园的环境布置、夏季音乐会和亲子运动 会等大型活动、班级区域等等活动当中,所有员工和孩子们的垃圾分类意识越强,我也收到了一些家长们的反 馈,孩子们将垃圾分类的行动带回了家中,同时提醒家长一起将家里的垃圾进行环保分类回收,这真是一件令 我高兴的事情,我希望在新的一年,这些优势能在继续保持的基础上更进一步。同时,我也希望在新的一年, 各位家长能继续和我们保持真诚、友好、信任的家园合作方式。

明天,孩子们的新年假期在本周末就正式开始了,我希望您妥善合理的安排孩子的作息时间及电子产品的使用时间,保持规律的作息和高质量的亲子陪伴,不论您是带孩子们外出旅行增长见闻,还是在家享受休闲放松的亲子陪伴时光,我都希望大家能度过一个团团圆圆的美好新年假期。节后,幼儿园将于 2 月 11 日开始开放,也期待着孩子们返园时跟我们分享假期温馨有趣的见闻和感受。

新学期我们主要有以下几项大型活动,请您关注!具体日期及安排请关注新学期行事历。

三月: 多元文化周

四月: 家长开放日活动

五月:春游活动、端午节活动、六一节庆祝活动

六月: 毕业典礼暨夏季音乐会

最后,我将带领新纽顿玲珑湾幼儿园全体员工向大家拜个早年,祝大家新年快乐!猪年吉祥!阖家幸福!

新纽顿玲珑湾幼儿园园长 杨娟及全体员工

2019年1月24日